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ZAPISNIK 
1. sjednice Izvršnog odbora  Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije, održane 

27.6.2014. god. u prostorijama Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije, s početkom 
u  13,00 sati. 

 
Prisutni: J. Malnar, I. Bolonić, D. Mušćo, T. Tondini, M. Mauhar, B. Miklić, M. Brakuza, B. 
Curl, Z. Perić, M. Šepić, D. Babić, V. Crnković 
Odsutni: M. Linić (opravdano) 
Ostali prisutni: M. Gašparac, B. Marković 
 
 
DNEVNI RED: 

1. Verifikacija Zapisnika 21. sjednice IO-a 
2. Prijedlog za imenovanja članova povjerenstava, komisija i savjeta  
3. Informacija o izmjenama i dopunama Zakona o lovstvu 
4. Različito 

 
Predsjednik dr. sc. Josip Malnar je pozdravio nazočne, naročito nove članove Izvršnog  

odbora te novog predsjednika Nadzornog odbora, te je dao na glasanje Dnevni red, koji  
je jednoglasno prihvaćen. 

 
Ad. 1.  
 

Raspravu o verifikaciji Zapisnika 21. Sjednice IO-a otvorio je predsjednik Saveza  
dr.sc. J. Malnar uz napomenu da su dvije hidrostatske vage, koje su prijašnjom  
odlukom IO-a namijenjene LD „Košutnjak“ Novi Vinodolski i LD „Lipov vrh“ Severin-Lukovdol, 
plaćene, ali još nisu dostavljene. 

T. Tondini je zatražio objašnjenje točke 2. zapisnika 21. sjednice u svezi rada bivšeg  
tajnika A. Šoića za kojeg se za 4 mjeseca ukupno izdvojilo oko 95.000,00 kn, a za našeg 
tajnika koji je profesionalac, za 8 mjeseci izdvojilo se oko 62.000,00 kn. 

J. Malnar je pojasnio da se to odnosi na rješenje Porezne uprave, odnosno kazne od  
65.281,71 kn, te njegov rad za prva četiri mjeseca u 2013. godini. 

M. Šepić je napomenuo da je došlo do izmjene u kalendaru natjecanja 2. kola u  
disciplini lovački trap, koji će se održati 06.07. u Stubici, a ne 22.06. na Kukuljanovu. 

Nakon ovih izmjena, zapisnik 21. sjednice je jednoglasno prihvaćen. 
 

Ad. 2. 
Ovu točku Dnevnog reda otvorio je predsjednik dr. sc. J. Malnar, predloživši da  

Lovački savez ima 11 radnih tijela, a ne 12, kako je to bilo u prošlom mandatu. Razlog tomu 
je da se Povjerenstvo za unos divljači i znanstvenu suradnju i Povjerenstvo za zaštitu 
ugroženih vrsta životinja i ekologiju objedine u jedno povjerenstvo. Prijedlog je jednoglasno 
prihvaćen. 

Nakon rasprave svih članova, doneseni su sljedeći prijedlozi: 
 

I. Povjerenstvo za statutarna i pravna pitanja: 
1. Predrag Kovačić - predsjednik  (LD „Lisjak“ Kastav) 
2. Miroslav Borovac - član            (LD „Lane“ Opatija) 
3. Ivica Žunić - član                      (LD „Jelen“ Čavle) 
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II. Povjerenstvo za lovno streljaštvo: 
         1. Milorad Šepić - predsjednik       (LD „Tuhobić“ Krasica) 
         2. Damir Babić - član                    (LD „Lipov vrh“ Severin na Kupi - Lukovdol) 
         3. Anton Babić - član                    (LD „Šljuka“ Krk) 
         4. Ranko Grlaš - član                    (LD „Jelen“ Čavle) 
         5. Bruno Kapor - član                    (LD „Tetrijeb“ Gerovo) 
 
III. Komisija za ocjenjivanje lovačkih trofeja: 
         1. Dejan Švob - predsjednik           (LD „Srnjak“ Fužine - Lokve) 
         2. Mato Arlović - član                     (LD „Lane“ Opatija) 
         3. Miljenko Parčić - član                 (LD „Orebica“ Krk) 
         4. Alojzije Frković - član                 (LD „Srnjak“ Fužine - Lokve) 
         5. Dalibor Tomljanović - član          (LD "Košutnjak" Novi Vinodolski) 

            
            IV.     Stručni savjet za unapređenje lovstva: 
                     1. Antun Loknar - predsjednik         (LD „Jelenski jarak“ Vrbovsko) 
                     2. Antun Arh - član                         (LD „Tetrijeb“ Čabar) 
                     3. Stanko Kalčić - član                    (LD „Srndać“ Permani) 
                     4. Nikola Dujmović - član                (LD "Šljuka 1924" Omišalj) 
                     5. Dejan Kapš - član                       (LD "Lipov vrh" Severin na Kupi - Lukovdol) 
         
             V.    Stručni savjet za obrazovanje i kulturu: 
                     1. Tihomir Tondini - predsjednik       (LD "Kamenjarka" Kukuljanovo - Škrljevo) 
                     2. Herman Sušnik - član                  (LD "Platak" Rijeka) 
                     3. Anton Bolonić - član                     (LD " Vrbnik - Garica" Krk) 
                     4. Krešimir Janeš - član                   (LD „Tetrijeb“ Čabar) 
                     5. Vidoje Vujić - član                        (LD "Kamenjarka" Kukuljanovo - Škrljevo) 
 
             VI.    Povjerenstvo za lovačka odlikovanja: 
                     1. Marinko Linić - predsjednik           (LD „Jelen“ Čavle)          
                     2. Branko Kovač - član                     (LD „Tetrijeb“ Gerovo)                  
                     3. Miroslav Brakuza - član                (LD "Košutnjak" Novi Vinodolski) 
                     4. Robert Herceg - član                    (LD „Lane“ Opatija) 
                     5. Darko Tus - član                           (LD „Vepar“ Bribir) 
 
            VII.    Povjerenstvo za lovnu kinologiju:  
                     1. Bernard Vukas - predsjednik      (LD „Jelen“ Čavle)  

          2. Miroslav Grgurić - član       (LD „Jelen“ Skrad - Ravna Gora) 
          3. Nikola Dujmović - član       (LD "Šljuka 1924" Omišalj)  
          4. Vlado Vidas - član        (LD "Kamenjarka" Mali Lošinj)  
          5. Alen Štimac - član                           (LD „Jelen“ Skrad - Ravna Gora) 
 
VIII.   Povjerenstvo za sajmove, izložbe i ekologiju: 
          1. Dušan Mušćo - predsjednik      (LD „Lane“ Opatija)  
          2. Zoran Lukić - član                  (LD "Jelen" Čavle) 
          3. Tihomil Grubišić - član       (LD "Srndać" Hreljin) 
          4. Dragutin Tomac - član                 (LD "Tetrijeb" Gerovo) 
          5. Aleksandar Guttman - član              (LD "Šljuka 1924" Omišalj) 
 
IX.    Povjerenstvo za lovni turizam: 
        1. Ivan Bolonić - predsjednik                 (LD "Orebica" Krk)   
        2. Miroslav Brakuza - član                 (LD "Košutnjak" Novi Vinodolski)  
        3. Dario Majnarić - član                 (LD "Divokoza" Brod na Kupi)   
        4. Milovan Šepić - član                          (LD "Lane" Opatija) 
        5. Joso Pavić - član                            (LD „Orebica“ Cres) 
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X.    Povjerenstvo za unos divljači i ostale ugrožene vrste: 
        1. Valter Crnković - predsjednik             (LD „Srndać“ Brod Moravice)   
        2. Tibor Andreanszky - član                   (LD „Zec“ Klana) 
        3. Nenad Vančina - član                         (LD „Tetrijeb“ Delnice) 
        4. Tihomir Tondini - član                         (LD "Kamenjarka" Kukuljanovo-Škrljevo) 
        5. Branimir Curl - član                             (LD „Orebica“ Cres) 
        6. Ivica Križ - član                                   (HLS) 
 
XI.    Izdavački savjet:   

                   1. Boris Miklić - predsjednik                 (LD "Medviđak" Drivenik)    
         2. Frane Tomljenović - član                 (LD "Srndać" Permani) 

                   3. Mladen Mauhar - član                       (LD „Vidra“ Turke) 
                   4. Ivan Mencer - član                            (LD "Kamenjarka" Kornić - Krk) 
                   5. Damir Babić - član                            (LD "Lipov vrh" Severin na Kupi-Lukovdol) 
 

Svi prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni, s napomenom da će se na sljedećoj  
sjednici IO-a donijeti Odluka o imenovanju radnih tijela, ukoliko bude potrebna promjena u 
samim sastavima radnih tijela. 

  
Ad. 3.  
 

Pod ovom točkom predsjednik Saveza je upoznao prisutne o prijedlogu izmjena i  
dopuna Zakona o lovstvu: 

• zabrana lova u pojasu od 50 metara od ruba naselja u brdsko-planinskom 
području (po postojećem zakonu je 200 metara od ruba naselja), s napomenom da 
će se moći pucati od naselja, a ne prema njemu; 

• u Republici Hrvatskoj imamo 40 lovnih vrsta divljači (za razliku od Slovenije koja 
ima 23), te je prijedlog da se grivasti skakač također uvrsti u lovnu divljač, ali 
isključivo na području planine Mosor, odnosno u lovištima unutar čijih granica se 
nalazi planina Mosor; 

• prijedlog je da će se na kopnu moći formirati lovište površine od 500 hektara, što 
nije dobro (naročito pri gospodarenju sa krupnom divljači), te se pretpostavlja da 
ovaj prijedlog neće zaživiti; 

• biti će omogućeno lov lukom i strijelom u ograđenim lovištima (do sada to nije bilo 
moguće); 

• na natječaj za zakup lovišta neće se moći javiti osoba koja je pravomoćno 
kažnjena (do sada se nije mogao javiti netko protiv koga se vodi kazneni 
postupak); 

• predlaže se da će puha kao divljač moći loviti na tradicionalni način (puholovke - 
„škrinjice“) i lovci i lokalno stanovništvo pod kontrolom lovozakupnika; 

• na području rijeke Neretve omogućiti će se lov na crnu lisku (tradicionalni način na 
vabilicu - „ćukalicu“), što do sada nije bilo moguće; 

• zabraniti će se lov krupne divljači (sa izuzetkom divlje svinje) prigonom, pogonom i 
psima; 

• strani državljanin koji će doći kod nas u lov više neće trebati poziv za lov; 
• odgovornost za nastalu štetu na vozilu snosi vozač, ukoliko nije prilagodio brzinu 

kretanja uvjetima na cesti, tako da pravovremeno možemo postupiti po 
prometnom pravilu ili znaku, a u protivnom odgovara pravna osoba koja gospodari  
prometnicom na kojoj je šteta nastala; u slučaju da se zbog lovnih aktivnosti divljač 
istjerala na cestu, tada za štetu odgovara lovozakupnik; 

• donijeti će se Pravilnik o osposobljavanju lovaca za prvi pregled odstrijeljene 
divljači namijenjene za stavljanje na tržište, tzv. pregledači divljači, što bi moglo 
olakšati rad članica; 

 
O ovim i drugim prijedlozima odlučiti će se u Saboru, vjerojatno na jesen. 
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Ad. 4. 
 

Ovu točku Dnevnog reda otvorio je predsjednik Saveza, informirajući prisutne o  
nekoliko sastanaka koje je održao sa županom Komadinom, te sa pročelnikom Upravnog 
odjela za turizam, poduzetništvo i ruralni razvoj Gerhardom Lemplom, na kojima je načelno 
dogovoreno da se lovstvo sufinancira sa 690.000,00 kuna (tekuće donacije oko 190.000,00 
kuna, a kapitalne donacije sa 500.000,00 kuna). 

U tekuće donacije spadaju rov za jamare na otoku Krku, izdavačka djelatnost (u  
prvom redu Monografija povodom obilježavanja 20. god. Lovačkog saveza PGŽ-e), Akcijski 
plan izlova nepoželjne divljači na Kvarnerskim otocima, nabava žive divljači (zec, fazan…), 
troškovi utakmica lovne kinologije, funkcioniranje Saveza te nabava fotokamera. 

Što se tiče kapitalnih donacija, sufinancirati će se izgradnja čvrstih hranilišta za  
krupnu divljač, izgradnja, dogradnja i adaptacija lovačkih objekata, izgradnja hladnjača i 
deraona, te repopulacija tetrijeba gluhana. 

D. Babić je napomenuo da je u Gorskom kotaru potreba za traktorske priključke  
(„malčeri“) za ozelenjivanje površina. 

T. Tondini je podsjetio prisutne da će se lovačkim društvima/udrugama Gorskog  
kotara pomoći zbog ekološke katastrofe (ledoloma) koja se desila ove zime. Napomenuto je 
da su samo dva lovačka društva, „Jelen“ Skrad-Ravna Gora i „Vidra“ Turke dostavila 
dokumentaciju i fotografije o nastalim štetama. 

D. Babić je upozorio prisutne na problem pojave medvjeda na Jelenju, koji dolaze u  
naselje. 

V. Crnković je upitao na koji način možemo pomoći lovačkim društvima u Slavoniji,  
zbog poplava koje su poharale taj dio Hrvatske. 

J. Malnar je napomenuo da je stav Skupštine Hrvatskog lovačkog Saveza takav, da  
se ne daju novci, već da se plati račun za određeno lovačko društvo. Lovački savez PGŽ-e  
će poslati dopis svim našim članicama da li se žele uključiti u tu akciju pomoći i s kojim 
iznosom. 

B. Curl je dao prijedlog da se kupi živa divljač te da se i na taj način pomogne tim  
društvima, naročito onima iz Vukovarsko-srijemske županije, koja je najviše stradala. 

Z. Perić je pozdravio sve prisutne kao novi član IO-a, te se osvrnuo na problem na  
otoku Rabu, u nadi da će nastali problem biti napokon riješen na zadovoljstvo svih lovaca. 

B. Miklić je podsjetio da 2015. ističu ugovori o zakupu za državna lovišta a 2017. za  
zajednička lovišta, te se upitao da li će biti moguće produžiti zakup. 

J. Malnar je odgovorio da će prema novom zakonu dosadašnji lovozakupnici moći  
produžiti zakup. 

I. Bolonić je upitao na koji će način društva izraditi nove lovnogospodarske osnove, te 
da li bi se Savez mogao uključiti na neki način. 

Nakon rasprave, predsjednik Saveza je zahvalio svim članovima IO-a na prisutnosti te  
je izrazio želju za boljim i učinkovitijim radom, te da održimo lovstvo u našoj Županiji na 
visokom nivou. 

 
 
Sastanak je završio oko 14,30 sati. 

 
 
Dobra Vam kob, 
 

                Tajnik:                                                                                       Predsjednik: 
      
_________________________                                                        ___________________ 
  Bojan Marković, dipl.ing.šum.                                                             Dr. sc. Josip Malnar   
 
 


